

RAV4



	syste.		82 ⁹											
	A25A-FXS [CVT]			M20A-1	FKS (CVT)			4254-F	KS (8AT)					
	4WD [E-FOUR]			- 4	WD		4W0		2WD / 4WD		المواصقات			
LIMITED	XLE	LE	ADVENTURE	LIMITED	XLE	LE	ADVENTURE	LIMITED	XLE	LE				
											*	الأبعاد والأوزان		
	11		(3)-			130				الطول الكلي				
	3644		3031			5852			par .		العرش الكلي			
	1164		1534- (336)		1164	15111-7110		0.00	الارتفاع الكني					
	111-			The E							قاعة لميلات			
				3*5151 / 33+0		11-4			الإنتانية مم	السانة بين العبلاد				
	1111			15 (34) (339)		1110		151111/1111		1519				
				P to (30)		0.0		15 1 1 1 1 1 1 1 1 1 1 1 1 1 1 1 1 1 1		par.	التلوص الأرشس			
1971970	1970-1981	1970-1910	1540	-116-	1572-5252	1110-1010	1569-556-	(200) 111-119	(200) 1030-101-	(2MD) 1271464	كيم	وزن السهارة فارقة		
	****		7(0)			77	(200) 1114 (200		100	pagi.	رزز السيارة الاجدائي			
			-									القامى		
	قوائم كالوسون الإنضفاطية					LEMANY	المالم كالمراجع				الإملس			
	عقبة شركية بزبرجة					الطب						التطيق		
	التراس مهواة					(Adapt 1987) (Adapt						الدانذ		
	أشرابس مهرانا					الارامي مهو الا					النشية			
	2,4		150.07.63			4,9	N*1,1/4,1			1.0		أدنى تصف قطر دوران (إطارات)		
				· · · · · · · · · · · · · · · · · · ·						J2	سعة خزان الوثود			
RIA SU/YEA	Bix 50/850 Bix 5-/850	Riv te/rre	B14.1-/170 B14.00/170	R14.1-/110 R14.4-/110	Riv te/rre Ria te/rre Ris co/rre	Bsv 5x/55x	Bis 1-/110 Bis 44/114	Bis 1-/510 Bis 20/500	834 34/374 834 31/374 833 44/375	Biv 5e/ffe		ازغاران		
۱۰ دم میلان نقاس ۱۹ برسا														
			Gasoline							Hybrid				
			A25A-F	A75A-FKS (BAT) M20A-					M20A-FKS (CVT)			A25A-FXS [CVT]		
SPECIFICATIONS	ECIFICATIONS			2WD / 4WD 4WD			- 4	4WD			4WD [E-FOUR]			
		LE	XLE	LIMITED	ADVENTURE	LE	XLE	LIMITED	ADVENTURE	LE	XLE	LIMITED		
DIMENSIONS & WEIGHT														
Overall length	m	m	4600 4610			4600 4610 1855 1865			4600					
Overal width	m		18SS 186S			1855			1855					
Overal height	m	m 1685	1685 / 1690 *1			1685				1685				
Wheelpase	m		265							2690				
Tread	Front m		1605 / 1595 *1			1606	1605/1596*1			1605				
11000	Rear m	m 1625	1625 / 1615 *1			1625	1625/1615*1			1625				

1595-1615

	- David	
	Diego	
	إزامة المكبس	pur
	الخرم الاقصى إصافي كَلْكُوَّا ﴿ مَا	i i (Lina
	التعمل هذه ديدران (مسائل \$45) ک	Newsons.
	نظام الوقود	
	- Bangli	
، تك	النوع	
	لالمة النكس	ner.
TOFE	البترج الإقمس إساش كالأكا	GOAna.
	اللمسي عزم دوران (مسالي £££) ك	astronia.
	2 6 7 4 80	
	الموتور الإمامي	

1595-1635

 سكن إضافة برادا شرق أن بهر الأرفار في هذا الجدل.
 ستقة شركة موماً بمن تعلق أن من قلست المعان والمواسفان جين إشعار سبين.
 علاصيل المواسفان (قلعات عاية النمية) بهة أنواه بالشروة والشطيات السفية. لتناسية والمشار والعالمة المشارية بها والديرة والمشارية المشارية المثانية المثانية الما المثانية المثانية الم المسترد على مشهدات وهل أن من ها الصيران في مشكل مريض المسئل على وقل مصد قول. ما تمامة المشارات المسئورة والمراسفات المشارة عن هذا الكركان فد تطلق من الوريات، والمهيوات المشورة في مشتش. • في من عمل المسئورة والمشكلة المقانية بسيدة في المسئور أن منا القلالية في منافقة.

Add and so don't have a roay change right on in this data.

John Mark Could so don't have been been given in this day and the production and experience addless relief to the roay public of specifications and experience addless of specifications and experience are support to damper to damper to the support to damper to damper



225/60R18 235/55R19

1640-1685

225/60R18 235/55R19

1705-1725

225/65817

OUR LOCATIONS Ext. 2051/2053/2054 2056 2058 2057/2570 5890

1710-1735

225/65R17 225/60R18

1725-1760

225/60R18

الساير الأسطول - طول الأسطول Al Sayer Al Ostoul - fleet solutions

شركة مؤسسة محمد ناصر الساير وأولاده د.ب. Mohamed Naser AlSayer & Sons Est. Co. W.L.L.

إحدى شركات الساير القابضة A subsidiary of ALSAYER Holding \$\ 1803803 ⊕ toyota.com.kw # ■ X ② å toyotakw

TOYOTA MOTOR CORPORATION 1811/\(\mathbb{N}\)/Printed in Japan/No.18T00000/000



Curb weight

Gross whide weight





1575-1620 (2WD) 1645-1690 (4WD)

1640-1685



كن قويًا

PLAY STRONG

سيارة RAV4 الجديدة تمامًا. التي أُطُلقَت مجدّدًا وقد تطوّرت من حيث المظهر والقيادة والقوّة والمتانة، تتميّز بقدرات محسّنة على الطرق الوعرة، إنها مصمّمة الإعطاء حافز عظيم لعقلك وفضولك. وهي توسّع نطاق أفاقك عندما تدخل عالمًا جديدًا تمامًا في مجال قيادة سيارة رياضية عملية كروس أوفر SUV. إنها تمنحك إحساسًا بجرأة غيرً مسبوقة وتجعلك تتنعُّم بالرحلة التي تنتظرك.

Launched anew, and evolving in looks, drive, power and toughness, the all-new RAV4 features enhanced off-road capabilities. It is designed to greatly stimulate your mind and your curiosity. Broadening your horizons as you enter a whole new realm of crossover-SUV driving.











ستائرية واقية لجميع الركاب.

and front passenger. SRS curtain-shield

RAV4 is equipped with SRS dual airbags

for the driver and front passenger

A knee airbag is also provided for the driver SRS side airbags are installed for the driver نظام E-FOUR القوى المطوّر حديثًا

تتوفّر سيارة RAV4 الهابيرد مع نظام E-Four — وهو نظام تويونا للدفع الرباعي المعزّز بالموتور الذي يحقق على الفور أداء فيادة وكفأءة استهلاك وقود غير عادبين لسيارات الهابيدد وبحقق النظام تحسينًا كبيرًا جدًا في عزم دوران العجلتين الخلفيتين من خلال موتورات كهربائية. مُحققًا يُعدُّا جديدًا في قيادة الهايبرد بلائم سيارة RAV4 الحديدة تمامًا.

NEWLY DEVELOPED POWERFUL E-FOUR

The RAV4 Hybrid is available with E-Four -Toyota's motor-assisted four-wheel drive system that simultaneously achieves exceptional driving performance and fuel efficiency for hybrid vehicles. The system greatly enhances rear-wheel torque via electric motors, achieving a new dimension in hybrid driving that is suitable for the all-new RAV4.



أثناء القيادة الطبيعية

... تُسهم نظام E-Four في تحقيق مستوى ممتاز من الاقتصاد في استهلاك الوقود في وضع

DURING NORMAL DRIVING

E-Four contributes to excellent fuel economy in 2WD driving mode.

أثناء بدء الانطلاق يساعد النظام في بدم الانطلاق بالسيارة عن طريق التحويل إلى وضع الدفع الرباعي وتوزيع عزم الدوران على العجلتين الخلفيتين. وعلى سطوح الطرق الزلقة. يستشعر نظام E-Four الزلاق الإطارات ويقوم بتوزيع عزم الدوران بطريقة مثالية بين العجلات الأمامية والخلفية للمحافظة على الالتصاق بسطح الطريق وهكنا فهو يدعم الاستقرار أثناء بدء الانطلاق بالسيارة

يحافظ على سرعة ثابتة للسبارة مع المحافظة تلقائثا

المركبة التي أمامك.

على مسافة ثابتة بعيدًا عن

نظام ما قبل التصادم

يرصد المركبات والعوائق الأخرى على الطريق أمام السيارة ويستخيم الفرامل للمساعدة على التقليل من أضرار التصادم.

المساعدة على تنبع حارة السير في حالة وحود احتمال للخروج من حارة السبن تقوم

الشعاع العالى الأوتوماتيكي

نظام مراقبة البقعة غير المرثبة

BLIND SPOT MONITOR

A vehicle in the outer mirror's

blind spot during lane-changing

on to alert the driver.

REAR CROSS

turns the BSM's mirror indicator

TRAFFIC ALERT

The RCTA detects

approaching vehicles

in hard-to-see areas

behind the vehicle

when backing up.

The system assists in starting off by switching to 4WD and distributing torque to the rear wheels. On slippery road surfaces. E-Four senses tire. slippage and distributes torque optimally between the front and rear wheels to maintain traction. Thus, it supports stability during departure.

سطوح الطرق ذات فرق الاحتكاك الكبير (µ المنخفضة) عند استشعار الزلاق الإطارات بتحوّل النظام بسلاسة من الدفع بعجلتين إلى الدفع الرباعي محققًا بذلك توزيعًا مثالبًا لعزم الدوان بين العجلات الأمامية والخلفية للمساعدة في تحقيق الاستقال

LOW u ROAD SURFACES

On sensing tire slippage, the system smoothly switches from 2WD to 4WD, thereby distributing optimal torque between front and rear wheels to help attain stability.

يتحوّل إلى وضع الدفع الرباعي وبتنبّأ بخط السير الذي ينوي السائق أثباعه مُستخيمًا سرعة السيارة وزاوية توجيه عجلة القيادة ومعلومات أخرى يساعد النظام في المحافظة على استقال الانقباد عن طرية توفير عام الدوان المثالي بين العجلات الأمامية والخلفية.

DURING CORNERING

Switches to 4WD and predicts the driver's intended line of travel using vehicle speed, steering angle and other information. The system assists in maintaining handling stability by delivering ontimal torque between the front and rear wheels







BATTERY

محزك A25A-FXS 2.5L ENGINE A25A-FXS 2.5L

airbags are provided for all passengers.

REAR DRIVE UNI





الألوان الخارجية / Exterior Colors

ألوان المقصورة الداخلية / Interior Colors

الفئات المختلفة / Grade Variations



لىمان بلورى لۇلۇي اپېښ [۷۰]



1-1-17 (644-444)







اللة النظمة / Low Grade

Limited



Silver Metallic (1DB)











معنني أزرق سياني [٨١٧٨]







بابكا أحمر (٢٦٢)

مايكا أسود أتيتبود [٢١٨]







Oven Metallic (BW9)

اللة النخفض / Low Grade













مايكا أزرق باكن [AXA]

Adventure

تفاصيل دقيقة تحقق الرضى

سيارة RAV4 مليشة بالخصائص والوطائف النافعة التي تحفّز حواسّك كلما قمت بقيادتها.

SATISFACTION IN

RAV4 is packed with useful features and functions that stimulate your senses. every time you drive.

النظام الصوتى ونظام تكبيف الهواء

بأنى النظام الصولى مجهِّزًا بشاشة كبيرة. وهي تُرى بوضوح ويمكن استعمالها بسهولة. يتبح مكيَّف الهواء إمكانية التحكُّم في رجة الحرارة بشكل مستقل لكل من مفعد السائق ومقعد الراكب الأمامي. وهو يستخدِم خاصية S-FLOW المتطوّرة التي تستشعر وتضبط الحالة المناخبة ضمن المساحات التى فيها الركاب فقط

AUDIO SYSTEM & AIR CONDITIONING

The audio system comes with a large display, which is highly visible and easy-to-use. The air conditioner enables independent temperature control for the driver's seat and front passenger's seat. It adopts S-FLOW, an advanced feature that senses and adjusts the climate only within spaces occupied by a passenger.



تمت زبادة الطول لمزيد من المرونة في تشكيلة أوسع من الظروف. ويمكن توسيع حيّز الأمتعة بدرجة أكبر عن طربق طق المقاعد الخلفية للأسفل.

2 LUGGAGE ROOM

Length has been increased to support flexibility in a wider range of scenarios. Luggage space can be further expanded by folding down the rear coate

🔭 باب خلفی کھریائی

حتى عندما تكون يداك مشغولتين بحمل الأمتعة, يمكنك فتح الباب الخلفى عن طريق تحربك قدمك نحو المستشعر غير اللمسى الموجود في أسفل الصادم

3 POWER BACK DOOR

Even when your hands are busy with luggage, the back door can be opened by moving your foot towards the touchless sensor located in the bumper lower.

المقاعد الأمامية مجهَّرة بوظيفة تهوية توفّر تبارًا من الهوام البارد المتدفق للمساعدة في منع تجمّع العرق على ظهر الراكب والجهة

4 VENTILATED SEATS

Front seats are equipped with a ventilation function, which provides a flow of cool air to help prevent the occupant's back and back of thighs from becoming clammy.

 شاشة عرض معلومات متعددة مقاس ٧ بوصات توجد شاشة عرض معلومات متعددة كبيرة مقاس V يوسات مركّبة في منتصف مجموعة العدادات. تقدّم الشاشة تشكيلة واسعة من

معلومات مساندة السائة لتحسين متعة الشيادة

5 7-INCH MULTI-INFORMATION DISPLAY

A large 7-inch multi-information display is installed in the center of the instrument cluster. The display provides a whole range of driver support information to enhance driving pleasure.

طبق جانبي للسائق / طبق جانبي للراكب / حاملات أكواب أمامية / طبق وسطى

6 STORAGE SPACES

Driver side tray / Passenger side tray / Front cup holders / Center tray



Dark Blue Mice (8XB)









